
از سوی فدراسیون  امید  ملی  تیم  برای  نوشته است  ناظمی  مازیار 
فوتبال و کمیته ملی المپیک بیش از 7 میلیارد تومان هزینه شده است.

درحالی که حبیب کاشانی تاکید دارد 400 میلیون تومان وعده داده شده 
از سوی کمیته المپیک 150 میلیونی که پیش از این گفته شده بود به تیم 
ناظمی  ، مازیار  امید تعلق می گیرد را فدراسیون پرداخت نکرده است 
ادعا کرد تیم امید تا قبل از اعزام به بازی های انتخابی المپیک بیش از 7 
میلیارد تومان هزینه داشته است. مازیار ناظمی، مدیرکل روابط عمومی 
وزارت ورزش و جوانان در مطلبی نوشت که این وزارتخانه به همراه 
فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک حداقل هفت میلیارد و 400 میلیون 
تومان و حداکثر هفت میلیارد و ٩00 میلیون تومان به صورت »مستقیم 
و غیرمستقیم« در راه صعود به المپیک به تیم امید کمک کرده اند.ناظمی 
نوشته است برای جلوگیری از مصادره به مطلوب رقم هزینه انجام گرفته 
های  ماه  در  کاشانی  حبیب  که  است  درحالی  است.این  کرده  اعلام  را 
گذشته از حسابی سخن گفته که گروهی از خیرین ، پول هایی را برای 
و  ها  واریزی  ریز  پرینت  و  رسند  می  حساب  این  به  امیدها  به  کمک 
برداشتی ها از این حساب مشترک که به نام کاشانی و خامپور و چند نفر 
دیگر باز شده ، موجود است. پول هایی که اصلا به حساب فدراسیون 
نرفته اند و مستقیم هزینه شدند اما آمارش را فدراسیون دارد و کاشانی 
از این محل بوده که بهترین تدارک را برای امید ها دیده است. بیش از 
13 اردو که شامل اردوهایی در داخل کشور و اردوهای مهم خارجی در 

. بازی های مختلف  امارات ، قطر  و عمان شده است   ، هلند ، ترکیه 
دوستانه ، پوشاک خارجی و پرداخت گمرکی از هزینه هایی بوده که در 
کنار پول تو جیبی و پاداش به بازیکنان در اردوها ، پرداخت شده است.
او در این مدت بارها گفته که فدراسیون کفاشیان تنها قرارداد مربیان را 
بر عهده گرفته که مجموعش احتمالا با رقم 500 میلیونی قراداد خاکپور 
که پرداخت نشده و 150 میلیون تومانی مایلی کهن و سایر اعضا قطعا 
خیلی بیش از یک میلیارد تومان نیست. همچنین فدراسیون هزینه بلیط 
های سفرهای خارجی و داخلی تیم امید را هم تقبل کرده بود که آنها 
هم خیلی رقم زیادی را شامل نمی شوند ، شاید رقمی نزدیک به یک 

امید  تیم  دلیل درباره  این  به  بیشتر!اصلا کفاشیان  یا کمی  تومان  میلیارد 
مورد انتقاد قرار می گیرد که چون تیم را به صورت کنتوراتی در اختیار 
حبیب کاشانی گذاشته ، توان مطالبه ای از کادرفنی آن در ازای انتقادهایی 
نوع  این  منتقد  به شدت  را  کاشانی خود  اگرچه  ندارد.  را  کنند  می  که 
برخوردها با فدراسیون و مربیان تیم های دیگر ملی نشان می دهد.کمیته 
ملی المپیک هم تا قبل از این 400 میلیون تومان آخر که به امیدها کمک 
شده است ، هیچ گاه خبری رسمی برای کمک به تیم امید منتشر نکرده 
است . تنها یک 150 میلیون تومان به حساب فدراسیون واریز کرده بود 
که آن هم کاشانی درباره اش به خبرآنلاین گفته بود:»این پول را هم به ما 
ندادند و گفتند برای گرفتنش باید فاکتور هزینه بیاورید!«اینکه آیا این 7 
میلیارد هزینه شده به صورت مستقیم و غیر مستقیم ، جدای از پول هایی 
بوده که کاشانی می گوید از سوی خیرین تهیه شده است یا اینکه همان 
 ، ارائه شده است  به فدراسیون  از سوی کاشانی  صورت های مالی که 
مبنای نوشته ناظمی بوده اند ، هنوز مشخص نیست و باید منتظر واکنش 
کاشانی مسئولان تیم امید به این نوشته ماند چون در انتهایش تاکید شده 
هزینه ها منتشر شده اند تا کسی چیزی را به نام خودش مصادره نکند.
این اتفاقات درحالی می افتد که کاشانی به دلیل آنچه شفاف نبودن پول 
های کمک شده از سوی خیرین به تیم امید نامیده می شود ، با انتقادهایی 
روبروست و خودش وعده داده بعد از پایان بازی های انتخابی المپیک با 

حضور در برنامه ٩0 در این باره شفاف سازی کند.
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اخباراخبار
امیدوارم بعد از ۴۰ سال المپیکی شویم ؛

پروین: خدا کند تعطیلات لیگ به پرسپولیس ضربه نزند

گزارشی از تحولات احتمالی قفس توری سرخپوشان ؛

معاوضه مکانی و بیرانوند؛ اتفاقی که بايد آن را جدی گرفت

»نه ما به ایران می رویم، نه آنها به عربستان بیایند«
آغاز حاشیه سازی سعودی ها: در ايران بازی نمی کنیم

خاطرات مدافع پیشین استقلال از ایران ؛

ساموئل: خیلی ها تجربه بازی جلوی 1۰۰ هزار نفر را ندارند

ادعای مدیرکل روابط عمومی وزارت ورزش و جوانان درباره هزینه تیم ملی امید ؛

چه کسی این 7 میلیارد را خرج تیم امید کرده است؟

پرسپولیس  گفت:  کشورمان  فوتبال  پیشکسوت 
تعطیلات  از  نگرانی من  اما همه  بازی می کند،  عالی 
بازیکنان  تعطیلات،  از  بعد  می ترسم  و  است  لیگ 
شرایط خوبی نداشته باشند. علی پروین درخصوص 
دیدار پرسپولیس مقابل استقلال خوزستان که منجر به 
برد سرخ پوشان شد، گفت: بازی را دیدم و واقعاً از 
نحوه بازی پرسپولیس لذت بردم. بازیکنان پرسپولیس 
واقعاً عالی بازی کردند و یکی از بهترین فوتبال ها را 
این  ادامه  با  پرسپولیس  نظرم  به  نمایش گذاشتند.  به 
روند می تواند در لیگ برتر اول یا دوم شود، البته این 
باخت چیزی از ارزش استقلال خوزستان کم  نمی کند 
و من هنوز هم معتقدم که آنها تیم بسیار خوبی هستند 
که می توانند در پایان لیگ جزو 4 تیم اول قرار بگیرند.

وی در پاسخ به این سؤال که به نظر شما کدام بازیکن 
بازیکنان  سایر  از  موثرتر  حاضر  حال  در  پرسپولیس 
باید  که  می خواهید  مرا  نظر  اگر  داد:  ادامه  است، 
بگویم همه در این تیم خوب هستند. از گلر گرفته تا 
مهاجمان، کادر فنی، مدیران و حتی تدارکات همگی 
عالی کار می کنند، اما خدا کند که این تعطیلات لیگ 
به پرسپولیس ضربه نزند؛ چراکه در تعطیلات برخی 
بازیکنان بدن های خود را رها می کنند که این مسئله 
به  آرمانی  از شرایط  تعطیلات  از  بعد  باعث می شود 
دور باشند. با این همه اعتقاد دارم این پرسپولیس تیم 
بسیار خوبی است و امیدوارم درنهایت قهرمان شوند. 
باید بگویم که پرسپولیس عالی بازی می کند، اما همه 
نگرانی من از تعطیلات لیگ است و می ترسم بعد از 

تعطیلات، بازیکنان شرایط خوبی نداشته باشند.پروین 
درخصوص تیم ملی امید و بازی های مقدماتی المپیک 
بگویم  باید  اظهار داشت:  دارد،  پیش  تیم در  این  که 
تیم امید ما هم تیم بسیار خوبی است و جا دارد از 
تشکر  فنی  کادر  زحمات  و  کاشانی  حبیب  مدیریت 
تدارکات  اینقدر  امید  تیم  زمانی  هیچ  چراکه  کنم؛ 
اردو  اروپا  در  بارها  که  دیدیم  و  نداشت  قدرتمندی 
خوشبین  خیلی  من  کردند.  برگزار  دوستانه  بازی  و 
هستم که این تیم بتواند بعد از 40 سال راهی المپیک 

شود.پیشکسوت فوتبال کشورمان با بیان اینکه آخرین 
تیم  المپیک رفت ، عضو آن  به  ایران  تیم  دوره ای که 
فقط  و  داشتیم  خوبی  تیم  دوره  آن  در  افزود:  بودم، 
دلخوش به رفتن به المپیک نبودیم. این تیم هم فقط 
نباید به این دل خوش کند که به المپیک برود. نباید 
فقط با رفتن به المپیک بخوریم و بخوابیم، بلکه اگر به 
المپیک رفتیم باید به گونه ای عمل کنیم که به مراحل 
بعد هم صعود کنیم. نباید صعود به المپیک آخر کار 
ما باشد.وی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه چقدر 

المپیک 2016  راهی  بتواند  تیم  این  احتمال می دهید 
شود، گفت: نفراتی که داریم همگی خوب هستند و 
می بینیم که در تیم های خودشان جزو بازیکنان اصلی 
به حساب می آیند. این بازیکنان باید خودشان باشند 
که در این صورت کار تیم امید راحت تر می شود، البته 
از مدیریت خوب علی  باید  از حق غافل شد،  نباید 
این  برای  که  کنم  تشکر  کاشانی  حبیب  و  کفاشیان 
تیم کار زیادی کردند و امیدوارم با صعود به المپیک 
پاسخ این زحمات داده شود.پروین درمورد اینکه نظر 
یکی  این  در  که  جوانی  بازیکنان  در خصوص  شما 
شما  افزود:  شده اند،   چهره  ایران  فوتبال  در  سال  دو 
استقلال  استقلال،  پرسپولیس،  مثل  تیم هایی  ببینید 
خوزستان و... چه جوان های خوبی در این یکی، دو 
مظلومی  پرویز  همین  کردند.  معرفی  فوتبال  به  سال 
از  که  کرده  معرفی  استقلال  در  چهره  چند  امسال 
دیدن فوتبال آنها لذت می برم. به نظر من تیم ها باید 
برای پایه ها هزینه کنند تا بازیکنان خوبی از دل این 
جوان ها در بیاید.پیشکسوت فوتبال کشورمان در پایان 
وجود  مشکلاتی  پایه  تیم های  در  اینکه  درخصوص 
دارد که باعث می شود بازیکنان جوان نتوانند به راحتی 
به سطح اول فوتبال معرفی شوند، اظهار داشت: باید 
تیم های  برای  را  بازیکن  یک  پول  باشگاه ها  مدیران 
که  نکنید  شک  صورت  آن  در  که  کنند  خرج  پایه 
هر تیم سالی 3-2 بازیکن جوان و مطرح به فوتبال 
معرفی می کند که در آن صورت خیلی از مشکلات 

فوتبال ما حل خواهد شد.

بحث حضور دروازه بان تیم نفت در پرسپولیس 
مبنی  صحبت هایی  حتی  و  گرفت  جدی  می توان  را 
شده  مطرح  هم  تیم  دو  این  دروازه بانان  معاوضه  بر 
پست  در  تغییرات  از  صحبت  که  است  است.مدتی 
به گوش می رسد.  تیم فوتبال پرسپولیس  دروازه بانی 
این در حالی است که سوشا مکانی، ایمان صادقی و 
مرتضی قدیمی پور سه دروازه بان پرسپولیس در لیگ 
و جام حذفی  برتر  لیگ  در  که هریک  بودند  امسال 
برای این تیم بازی کردند. البته سرخپوشان در فصل 
دروازه  ناحیه  از  مشکلاتی  حرفه ای  فوتبال  پانزدهم 
داشتند چراکه با محرومیت هایی که برای سوشا مکانی 
به وجود آمده بود و همچنین عدم اطمینان هواداران 
به صادقی و قدیمی پور باعث شده بود تا قفس توری 
باشد.صحبت هایی  گذشته  از  لرزان تر  سرخپوشان 
شنیده می شود مبنی بر توافق ایمان صادقی با تیم خونه 

به خونه بابل که در صورت قطعی شدن مذاکرات این 
دروازه بان راهی لیگ دسته اول خواهد شد. از طرف 
دیگر پرسپولیسی ها باید جای خالی صادقی را با یک 
سرخپوشان  اطمینان  بتواند  که  کنند  پر  دیگر  گزینه 
در  مکانی  سوشا  دلیلی  هر  به  که  روزهایی  در  را 
کند.  جلب  خود  به  نباشد  بازی  به  قادر  پرسپولیس 
و  نقل  فصل  در  که  است  طبیعی  دیگر  طرف  از 
به نظر  اما  بیاید  میان  به  نام ها و گزینه هایی  انتقالات 
می رسد رسپولیسی ها گزینه ای جدی به نام علیرضا 
بیرانوند دروازه بان تیم نفت دارند.این در حالی است 
در صورتی  فقط  و  دارد  قرارداد  نفت  با  بیرانوند  که 
پرسپولیس  پیراهن  و  شده  جدا  تیم  این  از  می تواند 
را بپوشد که موافقت مدیران باشگاهش را به همراه 
پرسپولیس  در  بیرانوند  حضور  بحث  باشد.  داشته 
که  نمی شود چرا  منتهی  زمستانی  انتقالات  و  نقل  به 
شایعه  و  زمزمه  صورت  به  مسئله  این  هفته هاست 
نظر  به  بار  این  همه  این  با  دارد.  وجود  رسانه ها  در 
می رسد مسئولان باشگاه پرسپولیس جدی تر به دنبال 
ایوانکوویچ  هستند.برانکو  ملی پوش  دروازه بان  این 
سرمربی پرسپولیس هم بی میل نیست تا این دروازه بان 
را به خدمت بگیرد اما مسئولان باشگاه پرسپولیس به 
خوبی می دانند که اگر قصد گرفتن بیرانوند را داشته 

باشگاه  مسئولان  که  دارد  وجود  احتمال  این  باشند 
کنند  درخواست  انتقال  این  بابت  نجومی  رقم  نفت 
میان  این  در  نباشد.  پرسپولیسی ها  توان  در  شاید  که 
شاید اختلافاتی که میان بیرانوند و علیرضا منصوریان 
به وجود   آمد هم بی تاثیر نباشد چراکه این اختلاف ها 
باعث شد علاوه بر جریمه 40 درصدی این دروازه بان 
جریمه  را  قراردادش  از  درصد   20 امسال  )بیرانوند 
شد و 20 درصد هم سال گذشته به صورت تعلیقی 
جریمه  این  امسال  اتفاقات  با  که  بود  شده  جریمه 
تا  شد  اضافه  امسال  لیگ  درصد   20 به  هم  تعلیقی 
قراردادش  از  درصد   40 دروازه بان  این  مجموع  در 
شده  نیمکت نشین  هفته ها  بیرانوند  شود(  جریمه  را 
و شاهد حضور علیرضا شیخ ویسی در درون دروازه  
نفت باشد.در این بین گزینه دیگری هم وجود دارد 
و آن بحث معاوضه سوشا مکانی و علیرضا بیرانوند 
است که گفته می شود این گزینه هم جزو گزینه هایی 
است که مطرح شده و شاید به واقعیت هم بپیوندد. 
در  حضور  به  تمایلش  از  این  از  پیش  اما  بیرانوند 
استقلال صحبت کرده بود اما صحبت های خصوصی 
این دروازه بان در جمع دوستانش نشان داده که دیگر 
ندارد چراکه  تیم  این  در  برای حضور  زیادی  تمایل 
دروازه  درون  رحمتی  مهدی  درخشش  به  توجه  با 

نیمکت  روی  بر  طالب لو  وحید  حضور  و  استقلال 
این تیم بیرانوند می داند شانس چندانی برای استقلالی  
زیر  تیم هم شود  این  راهی  اگر  ندارد و حتی  شدن 
سایه رحمتی مانده و باید نیمکت نشین باشد که این 
مسئله برای دروازه بان ملی پوشی که داعیه حضور در 
هر  نیست.به  خوشایندی  موضوع  دارد  را  ملی  تیم 
باید دید که تکلیف دروازه بان پرسپولیس چه  تقدیر 
خواهد شد؛ بعید به نظر می رسد برانکو قدیمی پور را 
به چشم گلر دوم ببیند و از طرف دیگر این احتمال 
دروازه بان  بیرانوند  معاوضه  یک  با  که  دارد  وجود 
که  است  احتمالاتی  البته  اینها  شود.  پرسپولیس  اول 
بحث  شاید  و  دارد  وجود  انتقالات  و  نقل  فصل  در 
عملی  گاه  هیچ  هم  پرسپولیس  در  بیرانوند  حضور 
نشود. باید دید بیرانوند می تواند رضایت نامه خود را 
از باشگاه نفت بگیرد یا نه و باید دید که نظر علیرضا 
چه  میان  دراین  نفت  سرمربی  عنوان  به  منصوریان 
خواهد بود. هرچند که از درون تیم نفت خبر می رسد 
دروازه بانش  جدایی  موافق  نفت  جوان  سرمربی 
گرفت  نظر  در  هم  را  موضوع  این  باید  البته  نیست. 
این  نفت،  باشگاه  عدیده  مالی  دلیل مشکلات  به  که 
و  نقل  فصل  در  شاید  که  می شود  شنیده  موضوع 
انتقالات چند ستاره این تیم از این باشگاه کوچ کنند.

سران  عربستان،  و  ایران  روابط  در  تنش  درپی 
باشگاه های عربستانی با سوء استفاده از این شرایط، 
اعلام کرده اند که در لیگ قهرمانان آسیا مقابل تیم های 
از  نقل  بازی نخواهند کرد.به  ایران،  ایرانی در داخل 
سایت الوئام عربستان، هنوز لیگ قهرمانان آسیا شروع 
است که سعودی ها حاشیه سازی های خود و  نشده 
رفتارهای تحریک آمیزشان را شروع کرده اند تا نشان 
دهند که مثل همیشه با باشگاه های ایرانی مشکل دارند 
مسابقه  میدان  از  بیرون  در  دنبال حاشیه سازی  به  و 
هستند.آیین قرعه کشی مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
نمایندگان  آن  در  و  برگزار شد  پیش  روز  آسیا چند 
ایران باید با تیم های عربستانی دیدارهای سختی را 
انجام دهند.در این قرعه کشی که انجام شد، الهلال با 

تراکتورسازی تبریز همگروه است، النصر عربستان با 
و  الاتحاد  با  زیاد  خیلی  احتمال  به  فولاد  ذوب آهن، 
الأهلی هم در صورت برنده شدن نفت برابر الجیش 
با این تیم ایرانی همگروه خواهد شد.روابط سیاسی 
نمر«  »شیخ  اعدام  درپی  و  اخیرا  عربستان  و  ایران 
تا  شده  بهانه ای  موضوع  همین  و  گراییده  تیرگی  به 
مدیران باشگاه های عربستانی بار دیگر درخواست های 
غیرمعقولی را مطرح کنند.عبدالله البترجی، نائب رئیس 
باشگاه الأهلی که به احتمال زیاد تیمش با تیم نفت 
عربستانی  باشگاه های  از  شد  خواهد  همگروه  تهران 
فوتبال  کنفدارسیون  به  نامه ای  ارسال  با  تا  خواست 
نمایندگان  بازی های  که  بخواهند  نهاد  این  از  آسیا 
بی  زمین  یک  در  را  ایرانی  های  تیم  با  عربستان 

نامه ای  الأهلی  باشگاه  گفت:  کند.او  برگزار  طرف 
آن  در  و  نوشت  آسیا خواهد  فوتبال  کنفدارسیون  به 
با  الأهلی  دیدارهای  که  می خواهیم   AFC سران  از 
زمینی  در  را  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  ایران  نمایندگان 
باشگاهی  تنها  الأهلی  کند.باشگاه  برگزار  بی طرف 
بن  عبدالرحمان  دارد.  خواسته ای  چنین  که  نیست 
مساعد، رئیس باشگاه الهلال عربستان هم که به ایران 
ستیزی مشهور است و همواره اظهارات تندی را علیه 
تیم های ایرانی بر زبان می آورد چنین خواسته ای دارد.
او گفت: از باشگاه های عربستانی می خواهیم که با 
خواستار  آسیا  فوتبال  کنفدارسیون  به  نامه ای  نوشتن 
برگزاری دیدارهای خود با نمایندگان ایران در زمینی 
بی طرف باشند. نه ما می خواهیم به ایران برویم و 

نه می خواهیم آنها به عربستان بیایند.وی ادامه داد: از 
و  کنند  همدردی  ما  با  می خواهم  عربی  باشگاه های 
بازیکنان مهم  امنیت  کنند.  چنین خواسته ای را درک 
تر از هر چیزی است و نمی توان در چنین کشور که 
دشمن ماست امنیت خود را حفظ کرد. نیازی نیست 

که رفتارهای را که آنها با ما داشتند یادآوری کنم.

مدافع پیشین استقلال از خاطرات حضور چهار ساله اش در ایران با 
یک نشریه انگلیسی صحبت کرد.نشریه »سان« انگلیس نوشت: جی لوید 
ایران دنیایی دیگر  بازی در لیگ حرفه ای فوتبال  با چهار سال  ساموئل 
آمریکا، دبی و چین  بازی در  برتر جذب  لیگ  را تجربه کرد. ستارگان 
می شوند، ولی بعید بود که مقصد مدافع پیشین استون ویلا سرزمین خلیج 
فارس باشد.ساموئل در گفت و گو با »سان« با اشاره به اینکه باشگاه های 
ایرانی مایل به پرداخت دستمزد هفتگی 20 هزار پوند به وی بودند، در 
خصوص انتخاب لیگ برتر ایران برای بازی کردن گفت: ایرانی ها آماده 
هزینه کردن بودند. قطعاً به لحاظ مالی هم رفتن به لیگ برتر ایران بهترین 
گزینه برای من بود.این مدافع 34 ساله پس از چهار سال بازی در ایران 
حالا به انگلیس بازگشته و آماده هر چیزی است. پس از بازی در لیگ 
برتر انگلیس ساموئل آماده چالش و فرهنگی جدید بود، ولی هیچکس 
به او در مورد سنت قربانی کردن گوسفند چیزی نگفته بود.مدافع پیشین 
استقلال در این خصوص اظهار داشت: وقتی در زمین مسابقه گوسفندی 
را قربانی کردند، بازیکنان از روی خون جاری شده رد شدند و طوری 
به  زمین  در  را  کار  این  آنها  است.  نیفتاده  اتفاقی  انگار  که  کردند  رفتار 
انجام  پیروزی  به  امیدواری  و  روحیه  تغییر  خوش شانسی،  برای  نوعی 
که  بود  نگفته  من  به  بازی  از  پیش  کسی  کرد:  عنوان  می دادند.ساموئل 
بیفتد. آنها )ایرانی ها( به قربانی کردن  اتفاقی در زمین  قرار است چنین 
گوسفند اعتقاد دارند، به همین خاطر من به شخصه مشکلی با این قضیه 

ندارم اما شوکه شده بودم. تنها دوست داشتم یک نفر پیش از بازی به 
من می گفت که قرار است چنین اتفاقی رخ دهد. دفعه بعدی که دیدم 
رویم  آوردند،  مسابقه  زمین  به  کردن  قربانی  برای  را  دیگری  گوسفند 
را برگرداندم.ساموئل که پس از مدت طولانی حضور در استون ویلا به 
بولتون پیوست و پس از آن به ایران رفت و به استقلال تهران محلق شد 
عنوان کرد که هیچ تنش سیاسی در ارتباط با ایران حس نکرده است.وی 
تأکید کرد: اولین سورپرایز در مورد ایران، آب و هوایش بود. فکر می کردم 
باشد، ولی  ابوظبی آب و هوای گرمی داشته  ایران هم همانند دبی و  که 
من در ایران برف هم دیدم. من داشتم زبان فارسی هم یاد می گرفتم که 
یادگیری اش آسان نبود چون می خواستم از این طریق با بازیکنان صحبت 
پیشین  کنم.بازیکن  زندگی  و  بگیرم  را  لازم  اطلاعات  زمین  در  و  کنم 
می روید، همه چیز  ایران  به  دنیای غرب  از  وقتی  داد:  ادامه  استون ویلا 
در آنجا متفاوت است. من نمی توانستم در خیابان های شهر با شلوارک 
قدم بزنم حتی در تابستان. تنها زمانی قادر به پوشیدن شورت ورزشی 
ایرانی ها  ایران گفت:  از  توصیفش  ادامه  در  داشتیم.او  مسابقه  که  بودیم 
رستوران ها و کافی شاپ های زیبایی دارند، ولی مصرف مشروبات الکلی 
در آن ممنوع است و به عنوان یک خارجی باید خود را با این شرایط 
وفق دهید.ساموئل اظهار داشت: فوتبال ایرانی ها هم خیلی متفاوت بود. 
من بر این باورم که فوتبال ایران در یک حباب گرفتار شده و این دنیایی 
لباس  باید  و  رفتم  ایران  به  بالاترین سطح  بازی در  از  بود. پس  واقعی 

دل  به  ایران چنگی  در  فوتبال  زمین های  می شستم.  را خودم  ورزشی ام 
اینجا چه کار  با خودم فکر کردم که من  بازی بود که  نمی زد. در چند 
می کنم ولی پس از آن به شرایط عادت کردم.مدافع پیشین استقلال تأکید 
را در  آنها صحنه های جالبی  ایرانی شگفت انگیز هستند.  کرد: هواداران 
ورزشگاه رقم می زنند. فکر نمی کنم بازیکنان زیادی وجود داشته باشند 
که مقابل 100 هزار تماشاگر بازی کرده باشند.ساموئل در پایان با اشاره 
به اینکه به فکر بازگشت به میادین است، عنوان کرد: قطعاً من بازیکن 
قدرتمندی از تمامی جنبه ها هستم. من 34 ساله هستم و دوباره به فکر 

بازی کردن هستم.

فوتبال ساحلی ایران 
در رده اول آسیا و ششم جهان 

 آخرین رده بندی تیم های ملی فوتبال ساحلی 
جهان از سوی سازمان جهانی فوتبال ساحلی اعلام 
شد.به نقل از سایت رسمی فدراسیون فوتبال ایران، 
براساس آخرین رتبه بندی جهانی که در پایان سال 
ساحلی  فوتبال  ملی  تیم  است،  شده  اعلام   2015
ایران در این رده بندی جزو ششمین تیم برتر جهان 
شد. شاگردان میرشمسی همچنان پیشتازی خود را 
به توضیح است،  آسیا حفظ کرده اند.لازم  قاره  در 
تیم های آسیایی پس از ایران، تیم امارات و  تیم 
ژاپن هر کدام به ترتیب با 101٩ و 1013 امتیاز در 

رده های دوم و سوم آسیا قرار دارند.

 شریفی- تراکتورسازی در بن بست
در حالی که سرپرست تیم تراکتورسازی اعلام 
کرد که مهدی شریفی در نیم فصل دوم بازیکن این 
تیم خواهد شد ستاد کل نیروهای مسلح اعلام کرد 
نشده  مشخص  هنوز  سرباز  این  محل خدمت  که 
حضور  شدن  قطعی  از  ذوالفقاری  است.ایوب 
مهدی شریفی در تراکتورسازی خبر داد و گفت که 
با انجام مراحل اداری، تا چند روز آینده این انتقال 
قطعی می شود اما دیروز ستاد کل نیروهای مسلح 
اعلام کرد که هیچ باشگاه یا بازیکنی نمی تواند راسا 
درباره محل خدمت بازیکنان مشمول تصمیم گیری 
کند.بر اساس اعلام ستاد کل نیروهای مسلح، این 
بازیکنان  تقسیم  کمیته  تصمیم  منتظر  باید  بازیکن 
و  شود  مشخص  آینده اش  تیم  تا  بماند  مشمول 
لیگ  نظامی  تیم های  از  بعدی شریفی یکی  مقصد 

برتری یا دسته یکی خواهد بود.

محمدی: پرسپولیسی ام 
و رفتنم به استقلال خیانت است

مهرداد محمدی مهاجم راه آهن که با پیشنهاد 
استقلالی ها روبه رو شده در پاسخ به این سؤال که 
در نیم فصل دوم پیراهن این تیم را برتن می کند یا 
خیر گفت: تاکنون کسی با خودم در این رابطه به 
صورت رسمی هیچ صحبت نکرده و من فقط در 
رسانه ها خوانده و دیده ام که »پرویز خان مظلومی« 
باشگاه  یا  داده  قرار  تیمش  فهرست خرید  در  مرا 
استقلال  بازیکنان  با  من  معاوضه  دنبال  به  راه آهن 
نه  یا  می خواهند  واقعا  مرا  آنها  اصلا  اینکه  است. 
باید  که  مهمی  نکته  ولی  است  دیگر  بحث  یک 
بگویم این است که پیشنهاد باشگاه بزرگ استقلال 
برایم مایه افتخار بوده اما من قلباً پرسپولیسی هستم 
و رفتن به استقلال برایم به هیچ وجه ممکن نیست.
در  بگویند  خیلی ها  شاید  کرد:  تصریح  محمدی 
فوتبال حرفه ای این مسائل معنا ندارد اما من بچه 
جنوب شهرم و نمی توانم پا روی دلم بگذارم. این 
نیست چون  پرسپولیس  به  رفتنم  معنای  به  حرف 
خدا را شاهد می گیرم تااین لحظه نه از پرسپولیس 
پیشنهادی داشته ام و نه به رفتن به آن فکر کرده ام و 
نه حتی اگر پیشنهادی باشد بدون موافقت باشگاه 
راه آهن می توانم به آن فکر کنم اما می خواهم بگویم 
وقتی دلم با استقلال نیست رفتنم به آن تیم خیانت 
به خودم و استقلال و هواداران پرشمار و عزیز آن 
است. چگونه باید برای موفقیت تیمی تلاش کنم 
که تا یک سال قبل روی سکوها آرزوی باختن آن 
را داشته ام؟ شاید این حرف ها به نظر خنده دار بیاید 
در  خوب  بازی  یک  می دانم  خوب  هم  خودم  و 
به  نمی توانم  ولی  دارد  بازتابی  بزرگ چه  تیم های 

دلم پشت پا بزنم.

شکایت فدراسیون فوتبال ایران 
از عربستانی ها 

از  فوتبال  فدراسیون  لیگ  سازمان  رئیس 
فوتبال  کنفدراسیون  به  عربستانی ها  علیه  شکایت 
آسیا خبر داد.مهدی تاج درباره ادعای تیم  الاهلی 
ما  گفت:  ایران  در  عدم حضور  بر  مبنی  عربستان 
شکایت نامه خود از عربستانی ها را آماده کرده ایم و 

آن را به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارائه می کنیم.

هافبک استقلال در لیگ دسته اول!
هافبک تیم فوتبال استقلال به احتمال فراوان 
خواهد  اول  دسته  لیگ  راهی  دوم  فصل  نیم  در 
شد.باشگاه خونه به خونه بابل در نیم فصل دوک 
قصد دارد پرقدرت در لیگ دسته اول ظاهر شود 
و در همین ارتباط با ایمان صادقی به توافق رسیده 
است. البته این باشگاه خواهان جذب محسن فروزان 
بود ولی رقم پیشنهادی دروزاه بان سابق استقلال 
نشینی  عقب  به  وادار  را  خونه  به  خونه  مسئولان 
با جذب  دارند  تصمیم  باشگاه  این  مسئولان  کرد. 
تیم  هافبک  استقلال خط  از  محمدرضا خرسندنیا 
خود را تقویت کنند و البته مظلومی چندان راضی 
به جدایی این بازیکن نیست اما مبلغ پیشنهادی این 
باشگاه بابلی باعث شده تا استقلالی ها برای صدور 

رضایتنامه این بازیکن وسوسه شوند.

گلایه سپاهان 
از فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ

و  لیگ  سازمان  از  سپاهان  باشگاه  سران 
انتقالات  و  نقل  روز  تاریخ  خاطر  به  فدراسیون 
گلایه کردند.باشگاه سپاهان از مسئولان فدراسیون 
و سازمان لیگ به دلیل تاریخ نقل و انتقالات گلایه 
نقل  آغاز  تاریخ روز  دارد  اعتقاد  باشگاه  این  کرد. 
دو  سی  تی  آی  نتوانند  تا  شده  باعث  انتقالات  و 
را  پادووانی  و  پریرا  یعنی  خود  خارجی  بازیکن 
گرفته و این دو بازیکن نتوانستند در دوبازی ابتدای 
بازیکن  دو  کنند.این  همراهی  را  تیمشان  فصل 
فصل  اول  از  و  پیوستند  سپاهان  به  فصل  ابتدای 

تاکنون موفق به دریافت مجوز بازی نشده اند.

ممنوع المصاحبه شدن هافبک استقلال 
سوی  از  استقلال  فوتبال  تیم  جوان  هافبک 
دو  شد.در  المصاحبه  ممنوع  باشگاه  این  مسئولان 
بودند  کرده  سفر  انزلی  به  استقلالی ها  که  روزی 
به  باشگاه  این  کلینیک  در  باید  رمصانی  علیرضا 
به  بازیکن  این  اما  می پرداخت  خود  پای  درمان 
کلینیک نرفت تا از سوی باشگاه در اختیار کمیته 
بازیکن  این  استقلال  باشگاه  بگیرد.  قرار  انضباطی 
انضباطی  تا جلسه کمیته  المصاحبه کرد  را ممنوع 
در  برگزار شود.استقلال  در خصوص وی  باشگاه 
به  ملوان  مقابل  انزلی  در  برتر  لیگ  هفدهم  هفته 
تساوی دو بر دو رسید و با صدرنشینی به تعطیلات 

رفت.

۷۰۰ میلیون 
بازسازی ورزشگاه درفشی فر 

ورزشگاه  چمن  زمین  کلی  بازسازی  انجام 
باشگاه  مدیره  هیأت  مصوبه  نیازمند  درفشی فر 
در  رقمی  بازسازی  این  که  چرا  است  پرسپولیس 
به  توجه  با  دارد.  نیاز  تومان  میلیون   700 حدود 
انتقال تمرینات تیم فوتبال پرسپولیس از ورزشگاه 
و  آزادی  ورزشگاه   2 شماره  زمین  به  درفشی فر 
ورزشگاه  سرخپوشان،  تمرینات  تعطیلی  همچنین 
مراحل  بود  پرسپولیس  تمرین  که محل  درفشی فر 
رابطه  همین  می کند.در  سپری  را  خود  بازسازی 
ورزشگاه  این  چمن  زمین  روی  بر  اولیه  کارهای 
قرار  بعدی  عملیات  انجام  برای  و  شده  انجام 
باشگاه  مدیره  هیأت  در جلسه  موضوع  این  است 
پرسپولیس مطرح و سپس تصویب شود تا کارهای 
اجرایی به صورت عمده و کلی بر روی این زمین 
انجام گردد.برآورد هزینه هایی که برای زیرسازی، 
لایه بندی، زهکشی، چمن کردن زمین و ... در نظر 
گرفته شده حدود 600 الی 700 میلیون تومان است 
و به همین دلیل باید اعضای هیأت مدیره باشگاه 
در اولین جلسه خود این موضوع را بررسی کرده 
اجرایی  عملیات  این  در صورت مصوب شدن  تا 

خواهد شد.

تمایل سپاهانی ها برای جذب صادقیان
سابق  هافبک  که  دارد  وجود  احتمال  این 
تیمهای ذوب آهن و پرسپولیس برای ادامه فوتبالش 
به اصفهان بازگردد.سپاهانی ها این روزها به شدت 
به دنبال جذب یک هافبک میانی و طراح هستند 
در  را  نویدکیا  محرم  فنی  نقش  نوعی  به  بتواند  تا 
ترکیب تیمشان بازی کند و در این میان گزینه های 
زیادی را هم مورد بررسی قرار داده اند. اما بعد از 
اتفاقاتی که در باشگاه نفت تهران به وقوع پیوست 
و پیام صادقیان در لیست فروش این باشگاه قرار 
این  پای  که  آید  نمی  بدشان  ها  سپاهانی  گرفت 
باز  اصفهان  به  دوباره  را  آهن  هافبک سابق ذوب 
در  سپاهان  هواداران  واکنش  میان  این  کنند.در 
فضای مجازی هم نسبت به این انتقال بسیار مثبت 
بوده و هیچ بعید نیست که در طی چند روز آینده 
سپاهانی ها برای جذب این بازیکن اقدامات لازم 

را انجام دهند.

هیچ تیمی پروپیچ را نمی خواهد
یکی از برنامه های استقلال در نقل و انتقالات 
نیم فصل معاوضه پروپیچ با یک بازیکن دیگر لیگ 
برتری بود ولی هیچ تیمی پروپیچ را نمی خواهد.
مسئولان باشگاه استقلال با توجه به عدم رضایت 
این  تا  داشتند  قصد  پروپیچ  عملکرد  از  مظلومی 
بازیکن را با یک بازیکن دیگر لیگ برتری معاوضه 
کنند و در این راستا با چند باشگاه نیز وارد مذاکره 
شدند اما جالب اینجاست که هیچ باشگاهی برای 
معاوضه بازیکن خود با پروپیچ ابراز علاقه نکرد تا 
این معاوضه فعلا منتفی شود و مهاجم کروات به 

ناچار در استقلال ماندنی است.

احتمال واگذاری مجدد سرخابی ها
امکان  از  سازی  خصوصی  سازمان  رئیس 
اصلاح مصوبه هیات دولت در خصوص واگذاری 
سرخابی ها خبر داد و گفت: مقدماتی فراهم شده 
است که اگر هیات دولت اراده کند، مصوبه تبدیل 
باشگاه های  به  پرسپولیس  و  استقلال  باشگاه های 
اصلاح  صورت  در  که  شود  می  اصلاح  فرهنگی 
مصوبه، مزایده این دو باشگاه را ادامه خواهیم داد.
احتمال  از  حسینی  پوری  عبدالله  اشرف  علی  میر 
در  گفت:  و  داد  خبر  سرخابی ها  مجدد  واگذاری 
خصوص  در  دولت  هیات  مصوبه  حاضر  حال 
پایدار  لیست واگذاری  از  خارج شدن سرخابی ها 
نداریم  را  ما مجوز واگذاری سرخابی ها  است و 
اما امکان اصلاح این مصوبه چندان دور از انتظار 
نیست.وی افزود: در حال حاضر نمی توان گفت که 
حتما مصوبه هیات وزیران در خصوص واگذاری 
مصوبه  اصلاح  اما  شود،  می  اصلاح  سرخابی ها 
روزی  اگر  احیانا  و  نبوده  انتظار  از  دور  چندان 
شنیدیم که مصوبه اصلاح شده است خیلی موجب 
اگر  که  شده  فراهم  مقدماتی  زیرا  نیست،  تعجب 
باشد و صلاح  کند و علاقمند  اراده  دولت  هیات 
بداند، مصوبه اصلاح می شود که در این صورت 

مزایده این دو باشگاه را ادامه خواهیم داد.

قول خانواده پولادی به نظام وظیفه
این  اند  کرده  اعلام  پولادی  مهرداد  خانواده 
گردد.سردار  برمی  ایران  به  فصل  آخر  بازیکن 
مهرعلی باران چشمه، رئیس تربیت بدنی ستاد کل 
نیروهای مسلح درباره شایعاتی که پیرامون مهرداد 
پناهنده  آمریکا  به  شود  می  گفته  و  ایجاد  پولادی 
شنیده ایم،  را  خبر  این  هم  ما  داشت:  اظهار  شده، 
ولی خانواده پولادی آن را تکذیب کرده و گفته اند 
که این خبر دروغ است.وی افزود: ما با خانواده این 
بازیکن در ارتباط هستیم و آنها قول مساعد داده اند 
زمانی که قراردادش با باشگاه قطری به اتمام رسید، 

برای انجام خدمت سربازی به ایران برگردد.

مشکل جدیدبرای سرخابی ها
دبیرکمیته انضباطی گفت: باشگاه های بدهکار 
حق استفاده از بازیکن جدید را در مسابقات لیگ 
برتر ندارند و اگر این کار را کنند سه بر صفر بازنده 
بودن  بدهکار  درباره  عبداللهی  شوند.حسین  می 
باشگاه های لیگ برتری اظهار داشت: قالب باشگاه 
پرسپولیس  و  استقلال  جمله  از  برتری  لیگ  های 
جزو تیم های بدهکار لیگ به حساب می آیند. در 
دسته های پایین تر اکثر تیم ها با این مشکل مواجه 
هستند. دبیرکمیته انضباطی در پاسخ به این سوال 
که آیا صحت دارد باشگاه های بدهکار نمی تواند 
در فصل نقل و انتقالات بازیکنی جذب کنند اذعان 
بدهکار  های  باشگاه  است.  درست  کاملا  داشت: 
حق استفاده از بازیکنان جدید را در مسابقات لیگ 
برتر قبل از حل مشکل بدهی شان ندارند. اگر این 
بر  سه  شان  بازی  فراوان  احتمال  به  بیفتد  اتفاق 
در  عبداللهی  تیم حریف می شود.  به سود  صفر 
از  دهند  تعهد  ها  باشگاه  اگر  اینکه  درباره  پایان 
بدهی  لیگ  های  سازمان  در  درآمدهایشان  محل 
شان پرداخت شوند می توانند در نقل و انتقالات 
باشگاه ها  بله  یا خیر گفت:  باشند  حضور داشته 
با دادن تعهد مشکلات بدهی خود را  می توانند 
انتقالات  و  نقل  فصل  در  و  کنند  برطرف  موقتا 

کنند. شرکت 


